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		Пол Хелиър (Paul Hellyer) е канадският министър на националната отбрана през 60-те години на миналия век, по време на Студената война.
Той е отговорен за комбинирането на канадските военновъздушни сили, флот и армия в това, което днес е известно като канадските сили.
Бил е най-високопоставеният човек в Министерството на отбраната на Канада и човекът с най-висок ранг сред всички страни от G8, който открито говори за НЛО и извънземни.
Той говори за НЛО и извънземни от доста време, а наскоро се появи в новините на RT, заявявайки, че има поне 4 известни извънземни вида, които посещават Земята от хиляди години.
След пенсионирането си, Хелиър започва да коментира НЛО и извънземни. Неговите показания са подкрепени от стотици други високопоставени военни и политически служители по целия свят.
Включително официални документи, публикувани от десетки правителства, които официално признават присъствието на НЛО.
Пол Хелиър заявява:
"В един от случаите по време на студената война, 1961 г., имаше около 50 НЛО във формация, летящи на юг от Русия в цяла Европа. Върховният съюзен командир беше много загрижен и беше готов да натисне бутона за паника, когато се обърнаха и се върнаха над Северния полюс.
Решиха да направят разследване и разследваха в продължение на три години и решиха, че с абсолютна сигурност поне четири различни вида посещават тази планета от хиляди години. През последните две десетилетия имаше много повече активност, особено откакто сме изобретили атомната бомба.
Те са много загрижени за това и дали ще я използваме, защото целият Космос е единство и засяга не само нас, но и другите същества в Космоса. Те много се страхуват, че можем да започнем да използваме атомни оръжия и това би било много лошо за нас, а също и за тях.
Мнозина са доброжелателни, а други – не. Те идват от различни места. Дълго време знаех само за такива, които идват от различни звездни системи, например Плеядите. Има извънземни, които идват от Андромеда, и такива, които живеят на една от луните на Сатурн.”
Той добавя, че извънземните не са впечатлени от нас, земляните.
Политикът споделя още:
"Има федерация от тези същества и те имат правила. Едно от тях е, че те не се намесват в нашите дела, освен ако не са поканени. Те приеха факта, че това е нашата планета и ние имаме право да я управляваме, но са много загрижени. Те не мислят, че сме добри стопани на нашата планета.
Ние съсипваме нашата планета, правим всякакви неща, които не би трябвало да правим, а те не харесват това. Ясно са ни предупредили!
Преди десетилетия, посетители от други планети ни предупредиха за посоката, в която се насочваме и ни предложиха помощ. Вместо това, някои от нас интерпретираха посещенията им като заплаха и решиха да стрелят първо и след това да задават въпроси.
Иронично е, че САЩ трябва да водят чудовищно скъпи войни, уж за да донесат демокрация в тези страни, когато самите те вече не могат да претендират, че са демокрация, когато са били похарчени хиляди милиарди долари за проекти, които както конгресът, така и главнокомандващият са държали умишлено на тъмно.”
Още през 2007 г., Хелиър настоява световните правителства да разкрият извънземните технологии, които могат да бъдат използвани за решаване на проблема с изменението на климата.
Той казва:
"Бих искал да видя какви извънземни технологии има, които биха могли да премахнат изгарянето на изкопаеми горива в рамките на едно поколение …, което би могло да бъде начин да спасим нашата планета …
Трябва да убедим правителствата да разберат какво знаят. Някои от нас подозират, че знаят много и тези знания може да са достатъчни, за да спасим планетата си, ако се приложи бързо."
Кой от висшите служители е следващият, който се осмелява да каже истината, която се крие от нас?
Източник: hiddentruth
Източник: fitwell.bg
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				Тъй като бихме искали форумът да е място за честни, откровени и интересни мнения, най-любезно молим да използвате учтив и неагресивен тон в постингите си.

				Всяко мнение, което подтиква към расова или полова ненавист, към тероризъм, както и написаното на вулгарен език, ще бъде изтривано веднага. Откровени рекламни съобщения, особено тези с поставени хиперлинкове без никаква връзка с обсъжданите теми, ще бъдат квалифицирани като спам и няма да бъдат толерирани. 
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			4 подправки, които горят мазнини

			9.04.2024 (Коментари: 0) 

			Какво е храната без подправки? Безвкусна, безинтересна, лишена от влиянието си върху апетита. » Прочети

			

		

	
		
			[image: ]
			Признаците, че сте по-секси, отколкото си мислите
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			Понякога често не осъзнаваме силата на привличането, която притежаваме. » Прочети
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			Кои са действията, с които отблъсквате мъжете моментално?
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			Влюбени сте в някой мъж, който обаче не ви обръща достатъчно внимание. » Прочети
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			Тамара Глоба: Април отваря портите на успеха за тези зодии
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			Началото на всеки месец традиционно носи очаквания за положителни промени и надежда за подобряване на ситуацията. » Прочети
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			8 април е фатален заради енергията, отделена при срещата на Слънцето и Луната във войнствения Овен

			8.04.2024 (Коментари: 0) 

			Астролози и астрономи тръпнат в очакване на слънчевото затъмнение днес. » Прочети
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			9 причини да изпитвате постоянен глад
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			Станимир Михов е сертифициран фитнес инструктор от Националната спортна академия, персонален треньор и консултант по спортно хранене. » Прочети
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			С тази бърза пролетна диета сваляте от 2 до 5 кг седмично

			8.04.2024 (Коментари: 0) 

			С настъпването на пролетта много хора започват да обръщат внимание на фигурата си, която обикновено придобива по-овални контури през студените зимни дни. » Прочети
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			Не започвайте нищо ново до 26 април!

			8.04.2024 (Коментари: 0) 

			Месец април се очертава изключително важен, но напрегнат и доста динамичен заради серията от предизвикателни астрологични събития. » Прочети
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			Избягвайте тези 7 навика сутрин
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			Ако искате да имате по-продуктивна сутрин, ще трябва да избягвате нездравословните навици, които често хората правят. » Прочети
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			Ведическа нумерология: Как часът на раждане влияе върху съдбата
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			Времето управлява всички механизми на нашата съдба, започвайки от момента на зачеването, раждането, и осмисля съществуването ни на този свят, вярвали древните мислители, писали ведите. » Прочети
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